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Afdeling Afd. 18, Lindeparken 

Mødested/-dato mandag den 1. april 2019 kl. 18.30 

Referent Kirsten Secher 

Mødedeltagere Anna P., Lisbeth, Kent, Paw og Kirsten N. 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden og 
referat af bestyrelsesmødet d. 
4/3 2019  
 

Dagsorden godkendt. 
Referat godkendt og underskrevet. 

2. Orientering 
 

KN orienterede om pedelsituationen. Anne har pt ferie. 
Pedelkontorets åbningstid genoptages, når begge 
pedeller er tilbage på ”normal” drift.  
Bilvask: den 15.3. havde KN møde med Electrolux. KN var 
overbevist om, at de var enige i, hvordan tavlen skulle se 
ud/indeholde. Det er desværre fortsat ikke på plads, som 
vi gerne vil have det. Man kan ikke slette en booked tid. 
Anlægget: pedellerne er i fuld gang med at indhente det, 
de er kommet bagefter først på året. De er også i gang 
med at indkøbe og plante ved gavlene. 
Storcontainer i Påsken er bestilt, og der er delt sedler 
rundt. Der kan desværre ikke indsamles ”glemte” 
effekter/cykler samtidig med container. Det bliver sat i 
gang efter Påske. 
Indsamling til hjertestarter. AAB vil godt være med. Der 
er runddelt og sat sedler op. Desværre har det ikke rigtig 
givet noget resultat. Indtil nu. Det ser ud til at blive svært 
at nå op på de 15 personer. Det er rigtig ærgerligt, hvis 
det ikke lykkes. 
Der var markvandring den 27. marts med deltagelse af 
Louise Klinkby, Claus, Erik, KN, Anna, Paw og KS.  
Der blev bl.a. talt om tømning af molokker – ser ud til, at 
der måske er kommet andre tømningstidspunkter. Claus 
vil undersøge, om det er korrekt. Vi har efterfølgende 
fået et nyt tømningsskema, og der er blevet ændret, så 
der nu tømmes i ulige uger. Pap/papir, plast/metal 
tømmes herefter kun hver 4. uge. Genbrugstømning 
betaler vi ikke for. 
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KN gav på markvandringen udtryk for, om der er for lille 
kapacitet på restaffaldet ved de to små anlæg. Når vi 
nærmer os tømningen, så er der ved at være godt fyldt 
op. KN prøver at holde øje med det. Kapaciteten er 
meget afhængig af, at der bliver sorteret korrekt.  
Kent gav udtryk for, at chaufføren i den orange lastbil 
kører alt for hurtigt på brandvejen og især langs med 
legepladsen. Kent tager selv kontakt til 
vognmanden/forsyningen. 
Der blev også diskuteret trapperengøring og 
arbejdsbeskrivelse. Det lyder ikke som om, det vil lykkes 
at få udleveret en arbejdsbeskrivelse. Det er jo svært for 
os at vide, hvordan rengøringen skal foregå, når vi ikke 
har nogen arbejdsbeskrivelse. 
Renovering af udvendige trapper til kældrene. Det er 
aftalt, at 26-28 bliver ordnet nu. Der arbejdes på, at det 
næste gang bliver trappen ved 38-40. 
Der bliver løbende holdt øje med tilstanden af de øvrige 
trapper. 
Gulvet på toilettet i vaskehuset revner. Det skal 
repareres, og det skal tjekkes, om det muligvis er rotter, 
der forårsager der. 
 

3. Repræsentantskabsmøde onsdag 
den 3. april 2019 
 

KN, Anna, Lisbeth og KS deltager. Vi kører med Lisbeth kl. 
17:30. 
KN har bemærkninger til regnskabet. Vi har et mindre 
tab på fraflytninger. 
 

4. Rågerne Der er i denne omgang skudt 1 råge. 
Det er aftalt med Louise, at hun søger om tilladelse til at 
skyde ungerne. Så ser vi, om det giver noget. 
 

5. Køkkenrenoveringer 

 

Fra administrationen er der et ønske om, at de, der 
endnu ikke har fået skiftet, får et tilbud om at skifte nu.  
Louise havde en liste, der viser, at 19 lejligheder endnu 
ikke har fået renoveret. Der skal laves en samlet oversigt 
over de nye køkkenmuligheder med priser m.m., som så 
efterfølgende skal præsenteres for beboerne. Planen 
laves inden Påske, og der sendes herefter invitation ud til 
de 19 lejere om et køkkenmøde. 
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6. Aktivitetsudvalget 

 

Kent oplyste, at der p.t. ikke sker så meget. 
Der er blevet lavet et indlæg om vores kirkegårdstur til 
AB bladet. 

7. Eventuelt 

 

Er der nogen, der har spørgsmål til vores eget afdelings- 
regnskab. Det er der ikke. 
KS viste billede fra sin garage, hvor kuplen på lampen var 
blevet smadret med en kost, der stod i garagen. 
Der rettes IGEN henvendelse til Sølystskolens ledelse. 
Der blev spurgt til, om det er ok, at der er en robåd i 
garagen.  
KN gav udtryk for, at garagen som udgangspunkt skal 
bruges til sit formål. Og man kan kun have en garage, 
hvis man har et indregistreret køretøj. 
Utætte vinduer og dør i vaskehuset blev omtalt. 
Der parkeres i begge sider af indfaldsvejen fra Ansvej til 
Lindeparken, især ved håndbold- og fodboldkampe på 
Søholt. 
Skal vi rette henvendelse til kommunen?  
 

 


